
Kłobuck, dnia 14 grudnia 2021 r.

RM.0012.5.023.2021 

Protokół nr 23/2021
z posiedzenia

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
odbytego

w dniu 14 grudnia 2021 r.
w trybie on-line

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Grzegorz Dobosz
2. Danuta Gosławska
3. Tadeusz Koch
4. Tomasz Parkitny
5. Iwona Płusa
6. Dominika Trzepizur
7. Tomasz Wałęga
8. Barbara Ziętal

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji G. Dobosz otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum zatem obrady są prawomocne. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Grzegorz Dobosz, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Dominika Trzepizur, 
Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal
NIEOBECNI (1)
Iwona Płusa

3. Przyjęcie protokołu Nr 22/2021 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji odbytego w dniu 07.12.2021 r.   /projekt protokołu został zamieszczony na 
stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/ 



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 22/2021 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbytego w
dniu 07.12.2021 r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 
Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Dobosz, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, 
Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal

4. Rozpatrzenie skargi z dnia 30.09.2021 r. (data wpływu do Biura Rady 
Miejskiej w Kłobucku 01.10.2021 r.) oznaczonej Nr OR.1510.007.2021, 
dotyczącej naprawy drogi. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poinformował, że pismo mieszkańca jest skargowo-
wnioskowe. Zaznaczył, iż Komisja może rozpatrzyć pismo, bądź powołać się na art. 239 §1 
Kpa. Wyjaśnił, iż skarga tej treści była rozpatrywana 2018 r. Zaproponował, aby podtrzymać 
stanowisko poprzedniej Komisji, a wniosek dotyczący remontu drogi przekazać do 
Burmistrza. Poddał pod głosowanie wniosek w brzmieniu: o podtrzymaniu poprzedniego 
stanowiska Komisji w sprawie skargi oznaczonej Nr OR.1510.007.2021.

Głosowano w sprawie:
o podtrzymaniu poprzedniego stanowiska Komisji w sprawie skargi oznaczonej 
Nr OR.1510.007.2021

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Dobosz, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, 
Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poddał pod głosowanie wniosek w brzmieniu: wniosek 
dotyczący remontu drogi ul. Topolowej w Łobodnie przekazać Burmistrzowi.

Głosowano w sprawie:
wniosek dotyczący remontu drogi ul. Topolowej w Łobodnie przekazać Burmistrzowi.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Grzegorz Dobosz, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, 
Dominika Trzepizur, Tomasz Wałęga, Barbara Ziętal

5. Rozpatrzenie petycji z dnia 23.09.2021 r. (data wpływu do Biura Rady 



Miejskiej w Kłobucku 28.09.2021 r.) oznaczonej Nr OR.152.012.2021, 
dotyczącej budowy chodnika. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poinformował, że w dniu dzisiejszym, do Komisji 
wpłynęło pismo Burmistrza tj. Zawiadomienie o sposobie załatwienia petycji. Odczytał w/w 
pismo. Odniósł się do pisma mieszkańców.

Radny T. Wałęga poprosił o szczegółowe przedstawienie sprawy. Zapytał, czy w tej chwili 
gmina przychyla się do wniosku mieszkańców tzn. by budowa chodnika była po stronie  
zachodniej?

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski odniósł się do wstępnego projektu lokalizacji chodnika. 
Wyjaśnił, iż  wówczas nie uwzględniał on wszystkich uwarunkowań technicznych m.in. 
uzgodnień co do sieci wodociągowej, gazowej czy energetycznej. Zaznaczył, iż postulaty 
mieszkańców dotyczące lokalizacji chodnika były ważne, jednak nie mogły być decydujące w
sprawie. Przypomniał, że kwestia była poruszana i tłumaczona na zebraniu osiedlowym 
mieszkańców. Zaznaczył, że ostatecznie, w oparciu o warunki techniczne przedstawione 
przez projektanta, chodnik będzie zlokalizowany po zachodniej stronie, tak jak wnioskowała 
część mieszkańców osiedla. Twierdzi, iż petycja była wniesiona zbyt wcześnie, bez 
zrozumienia etapu projektowania.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 7 w Kłobucku E. Surma-Jończyk poinformowała, że 
jej zdaniem petycja nie była przedwczesna. Odniosła się do posiedzenia Zespołu do spraw 
oceny wykonywanych na zlecenie Gminy Kłobuck dokumentacji projektowych odbytego w 
dniu 20.09.2021 r. Podkreśliła, iż petycja mieszkańców wynika z faktu, że sprawa chodnika 
przy ul. Korczaka trwa już bardzo długo. Mieszkańcy zabiegają o chodnik od 2015 r. i do dnia
dzisiejszego niewiele się dzieje. Zaniepokojenie mieszkańców wzbudził fakt zmian decyzji o 
lokalizacji w/w chodnika, gdyż wiązałoby się to z przedłużenie realizacji inwestycji. 
Poprosiła o przedstawienie perspektywy czasowej odnośnie realizacji chodnika. 

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, że petycja nie dotyczy terminu realizacji 
zadania. Odniósł się do meritum petycji, wyjaśniając koncepcję projektu i jego założeń. 
Poprosił o zapoznanie się z dokumentacją i korespondencją z projektantem w tej sprawie. 
Wyjaśnił proces projektowania zadań i ich etapy. Podkreślił, że obowiązkiem  gminy jest 
zrobienie chodnika tak, by miał trwałość i nie generował później kosztów. Nie zgodził się z 
zarzutem Przewodniczącej Zarządu Osiedla Nr 7 w Kłobucku, iż w tej sprawie niewiele się 
dzieje. 

Przewodniczący Komisji G. Dobosz poddał pod głosowanie wniosek w brzmieniu: petycja 
dotycząca budowy chodnika przy ul. Korczaka jest niezasadna.

Głosowano w sprawie:
petycja dotycząca budowy chodnika przy ul. Korczaka jest niezasadna. 

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Grzegorz Dobosz, Danuta Gosławska, Tadeusz Koch, Tomasz Parkitny, Iwona Płusa, Barbara
Ziętal



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Dominika Trzepizur

6. Sprawy różne.

Nie zgłoszono

7. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Grzegorz Dobosz

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


